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Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Mevr. Marije de Groot-Haen (voorzitter), Deborah Eikelenboom (SP), Tim 
Appels (Lijst Riel-Goirle), Harry van de Ven (Lijst Riel-Goirle), Peter Koeleman 
(SP), Mark van Oosterwijk (Pro-Actief Goirle), Johan Swaans (VVD), Ad van 
Beurden (VVD), Antoon van Baal (PvdA), Luciën van de  Sanden (PvdA), 
Arnoud Strijbis (CDA), Corné de Rooij (CDA), Willem Couwenberg (Lijst 
Couwenberg). 
Wethouders Guus van der Put en Theo van der Heijden 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-ruimte/2015/17-
maart/21:00uur 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
  
2. Verslag van de commissie Ruimte van dinsdag 13 januari 2015 
Het verslag wordt voorgesteld. De lijst met toezeggingen wordt bijgewerkt. 
Wethouder Van der Put  heeft gekeken naar het knelpunt met een vrachtwagen in de Dorpsstraat.  De 
leverancier moet worden verzocht om met een kleinere vrachtwagen te komen. Dit blijkt niet mogelijk te zijn. 
Gevolg is dat we waarschijnlijk met deze situatie moeten leven. 
De heer De Rooij geeft aan dat het nog steeds een probleem is. Het zou ook om meerdere bedrijven gaan. 
Kan het probleem inzichtelijk worden gemaakt bij de ondernemers om te zoeken naar een andere oplossing? 
Wethouder Van der Put geeft aan dat het overleg is geweest. Er is met de ondernemer gesproken. De oplossing 
ligt bij de leverancier en die kunnen we niet dwingen. 
 
3. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Van der Put geeft aan dat er bestuurlijk een afspraak is gemaakt voor een regionale woonvisie. Er 
moeten nadere afspraken gemaakt worden over onder andere kwaliteit, duurzaamheid en betaalbaarheid. De 
regionale ambities moeten in kaart gebracht worden. We willen de raden hier voor in positie brengen, door 
middel van een regionale avond.  
De heer Van de Ven vraagt wat de relatie met de eigen woonvisie is. 
Wethouder Van der Put antwoordt dat deze op elkaar afgestemd moeten zijn. De regionale woonvisie moet in 
september worden vastgesteld, niet lang daarna komt de Goirlese woonvisie. 
De heer De Rooij vraagt hoe met het spanningsveld tussen de regio en lokaal wordt omgegaan. Wie stelt de 
visie vast? 
Wethouder Van der Put geeft aan dat de regionale visie in de regio wordt vastgesteld. Dit kan wel in de 
commissie besproken worden. 
Wethouder Van der Put gaat in op de brief over de afvalverwerking. Attero heeft de regio's en een aantal 
gemeenten aangesproken op het niet voldoende afval aanleveren. De Vereniging van Contractanten is door het 
college gemachtigd verweer te voeren. Wij zijn van mening dat de rekening niet terecht is. Het is een feit dat er 
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minder afval is afgeleverd, maar Attero heeft een inspanningsverplichting om dat afval elders te halen. Dat is 
gelukt. Dat afval is geleverd door Limburg. In tweede instantie zal ook verweer worden gevoerd tegen de 
hoogte van de rekening.  
De claim gaat voor Goirle mogelijk om een bedrag van circa € 300.000,--. 
 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat in mei een raadsvoorstel moet komen over wifi. In juni moet een 
raadsvoorstel volgen over glasvezel.  
 
4. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw Eikelenboom geeft aan dat de SP vragen heeft gesteld over onderhoud van de rotondes.  
Zij geeft aan dat naar haar mening maar 1 bedrijf is dat goed aan de opdracht heeft voldaan. Zij is teleurgesteld 
over de resultaten van de pilot. Waarom wordt het niet breder aangeboden? Ook aan verenigingen of inwoners. 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat dit jaar geschouwd wordt. Er wordt vervolgens ook gekeken hoe het 
in de markt gezet wordt als het niet goed is. Hij neemt de suggestie om deze vraag ook aan verenigingen te 
stellen mee. 
 
De heer Couwenberg vraagt waar de Kermis komt en hoe de rotonde bij de Recreatieve Poort.  
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat de kermis in het centrum komt. De raad wordt daar op korte termijn 
nader over geïnformeerd. Met de rotonde Turnhoutsebaan is gestart. Moet in juni klaar zijn. 
 
De heer Strijbis geeft aan dat de gewijzigde busdiensten tot problemen leidt voor de laatste bus naar Tilburg.  
Gelet op de signalen hierover en de successen die op andere plaatsen zijn geboekt. 
 
Wethouder Van der Put geeft aan dat met Arriva is gesproken. Daar is het probleem onder de aandacht 
gebracht. Een ambtenaar heeft zitting genomen in een klankbordgroep om de problemen te inventariseren. 
Arriva heeft beloofd hierop terug te komen. Hij zegt toe de commissie hiervan op de hoogte te houden.  
 
5. Stukken ter kennisname  
Geen opmerkingen. 
 
7. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:20 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 20 mei 2015. 
 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

1. 17 maart 2015 De commissie wordt geïnformeerd over 
de voortgang met de gesprekken met 
Arriva over de busverbindingen 

Wethouder Guus 
van der Put 

  

2. 19 november 2014 SP vindt dat er weinig plaatsen zijn 
waar honden los mogen lopen en vraagt 
locaties aan te wijzen waar honden niet 
aangelijnd hoeven te zijn. 

Wethouder Guus 
van der Put 

Voorjaar 2015 Het college komt met een voorstel.   
Voortgang: er komt een voorstel. In  de voorbereiding worden 
de hondenbezitters geënquêteerd. Circa mei volgt een nader 
voorstel. 
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